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Jméno a příjmení, přezdívka: 
Stanislav Vojíř – Golem 

Funkce, na kterou kandiduji: 
člen revizní komise 

Čeho chceš v dané funkci dosáhnout a proč? 
Za jeden z velkých problémů, který se vyskytuje napříč celým naším krajem, vidím nepříliš aktivní 

činnost revizních komisí (na všech úrovních). Činovníci jsou do funkcí v revizních komisích voleni často 

bez jakékoliv představy, co by ve funkci měli dělat a považují ji pouze za nezbytnou formalitu. 

Domnívám se, že možnou variantou zlepšení současného stavu je zajištění lepší metodické činnosti 

krajské revizní komise, která by měla kromě jiného zasílat vhodné podněty pro činnost revizních komisí 

okresních i střediskových. 

Byl bych rád, kdyby se podařilo aktivizovat krajskou revizní komisi do té míry, aby působila jak v rámci 

kontrol činnosti samotného kraje, tak také v rámci kontrol podřízených jednotek a hlavně v rámci 

pomoci podřízeným revizním komisím. 

Chceš v dané funkci něco aktivně dělat? Jaká bude tvá vlastní/tebou 

iniciovaná aktivita? 
Plné zapojení se do činnosti revizní komise a pokus o motivaci jejích dalších členů k aktivnějšímu 

výkonu funkce. 

Z konkrétních již plánovaných aktivit lze zmínit např. setkání pro (nové) členy střediskových a okresních 

revizních komisí.  

Jakou máš představu o časové náročnosti dané funkce? Jsi ochotný 

tomu tuto dobu poskytnout? 
Časová náročnosti této funkce je závislá na míře aktivnosti revizní komise. Ačkoliv napříč krajem 

vidíme, že ji jde vykonávat v minimální časové náročnosti, při aktivním výkonu funkce je řeč o cca 1-2 

hodinách týdně (v průměru, časová náročnost není rovnoměrně rozvrstvena). 

Ano, samozřejmě jsem ochoten výkonu funkce odpovídající čas poskytnout. 

Jaké jsou Tvé skautské úspěchy? 
Z hlediska činnosti přímo s dětmi si cením dlouhodobé činnosti 2. skautského oddílu Dvojka Příbram, 

který úspěšně vedu více než 14 let. Byť by to samozřejmě nebylo možné bez dalších členů vedení. 

 

Pokud jde o činnost organizačních jednotek, tak dlouhodobě vedu Středočeský kraj a středisko 

Hiawatha Příbram. 

Čím se v civilu zabýváš? Je něco, čím se chceš pochlubit? 
V civilu působím na Vysoké škole ekonomické v Praze, konkrétně na Fakultě informatiky a statistiky, 

jako odborný asistent, výzkumný pracovník a programátor. 


